
ARKITEKTURSEKTIONEN THS
11-02-2021

Vintermöte - sektionsmöte
11 Februari 2021

1. Mötets öppnande.

Sektionens ordförande öppnar mötet 17.36.

2. Godkännande av utlysandet av mötet.

Mötet godkänner utlysandet av mötet.

3. Fastställande av dagordning.

Mötet godkänner att följa dagordningen.

4. Eventuella adjungeringar.

Mötet adjungerar in Adrian Södergen med närvaro och yttranderätt.
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5. Fastställande av röstlista för mötet och val av mötesfunktionärer.

21 personer är röstberättigade varav 8 styrelsemedlemmar.

Mötet beslutar att välja följande:

Mötesordförande - Vendela Folke.
Mötessekreterare - Robbin Modigh.
Två Justerare tillika Rösträknare- Julia Nordholm och Gottfrid Björk.

6. Information om verksamheten.

Ordförande presenterar kort verksamheten.

7. Rapport från styrelsen.

Styrelsen presenterar sektionens ekonomi sedan förra sektionsmötet.
Styrelsearbetet rullar på trots rådande pandemi och styrelsen har börjat
skicka ut månadsmail till alla medlemmar.

PAS jobbar med en ny kommunikationsplattform för studenterna på
Arkitektursektionen.
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8. Rapport från de utskott som varit aktiva sedan budgetmötet.

Event berättar om Osqvik vilket var det enda eventet som var möjligt att hålla
under hösten 2020. Det blev dock lyckat och engagemanget från
medlemmarna var högt.

9. Ekonomisk berättelse och verksamhetsberättelse från avgående poster.

Styrelsen presenterar hur sektionens ekonomi gått sedan senaste mötet.

Antalet röstberättigade justeras till 20 godkänns av mötet 18.03.

9.1 Ekonomisk berättelse och verksamhetsberättelse A-baren.

A-baren presenterar sin verksamhetsberättelse och ekonomiska berättelse.

9.2 Verksamhetsberättelse Hållbarhetsansvarig student.

Arkitektursektionens hållbarhetsansvariga student presenterar sin
verksamhetsberättelse.

9.3 Verksamhetsberättelse JML-ansvarig student.

JML presenterar sin verksamhetsberättelse.

Antalet röstberättigade justeras till 19 godkänns av mötet 18.26.
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10. Revisionsberättelser avgående utskott.

Revisor ser inget hinder för att ansvarsbefria utskotten.

11. Beslut om ansvarsfrihet avgående utskott.

Mötet beslutar att ge A-baren ansvarsfrihet.
Mötet beslutar att ge Arkitektursektiones hållbarhetsansvariga student
ansvarsfrihet.
Mötet beslutar att ansvarsbefria JML.

12. Val av barmästare.

Valberedningen nominerar Gustav Delebeck till barmästare för A-baren.

Mötet väljer Gustav Delebeck till barmästare för A-baren.

13. Val av Hållbarhetsansvarig student.

Valberedningen nominerar Emilie Bryberg till Hållbarhetsansvarig student.
Emelie Bryberg är ej närvarande på mötet men har sedan innan godkänt
nomineringen till valberedningen.

Mötet väljer Emelie Bryberg till hållbarhetsansvarig student.

Antalet röstberättigade justeras till 20 godkänns av mötet 18.43.
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14. Val av JML-ansvarig student.

Valberedningen har inte fått in någon nominering på posten som
JML-ansvarig student.
Ingen nomineras på mötet.
Mötet väljer att skjuta upp val av JML-ansvarig student till vårmötet.
Mötet ger styrelsen möjlighet att välja en passande kandidat tills dess.

15. Val av fanbärare.

Styrelsen har val att nominera Pernilla Karlsson till ordinarie fanbärare och
Julia Nordlöf till vice fanbärare för sektionen.

Pernilla Karlsson

“Pernilla har under hela sin studietid jobbat för sektionens bästa. Hon har tagit

ett stort ansvar för ekonomin och det centrala arbetet som gör att sektionen

utvecklas vidare, så som arbetet med det nya ekonomiska systemet. När något

behöver göras är Pernillla inte sen med att ställa upp och hon ser till att saker blir

genomförda i tid och på ett utförligt sätt. Förutom posten som sittande kassör har

hon varit kommunikatör, ekonomiskt ansvarig för Event och engagerad inom många

av sektionens utskott.”
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Julia Nordlöf:

“Julia har gjort ett enastående arbete för sektionen. Som PAS har hon jobbat

för att skapa en mer fungerande utbildning för alla studenter på arkitektutbildningen.

I samband med distansarbetet under Corona pandemin har hon gjort ett lysande

jobb i att utvärdera vad studenterna tycker och fört detta vidare till både lärarna och

ledningen på arkitekturskolan. Med ett envist engagemang och hög ambition har

Julia skapat en fungerande studienämnd. Julia har visat på ett stort intresse för

sektionen redan från första året och varit engagerad i ett flertal av sektionens

utskott.”

Mötet väljer Pernilla Karlsson och Julia Nordlöf till ordinarie och vice
fanbärare.

16. Val av valberedning inför vårmötet.

Julia Nordholm nominerar Mira Lehto till valberedning inför vårmötet.

Mötet delar upp frågan i två beslut.

Mötet väljer Mira Lehto till valberedning inför vårmötet

Mötet väljer att  ge Mira Lehto friheten att välja in en eller två personer till
valberedningen inför vårmötet.
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Mötet adjungerar in Johanna Messmer med närvarorätt och yttranderätt.

17. Nominering till stipendier.

17.1 Kamratstipendiet.

Styrelsen nominerar Emmy Mollgren och Emilia Eckerlid till Kamratstipendiet
2021.

Emmy Mollgren

“Hon ställer upp för frågor, digitalt bollande och kamratligt stöd när man

behöver det. Hon finns alltid en knapptryck bort och har med sin positiva inställning

och kamratskap gjort att jag har känt mig både stöttad och inspirerad under hösten.”

“Hon är en riktig vän som alltid ställer upp, inte bara för en enskild utan för

många. Hon ringer dagligen runt till andra studenter på zoom för att peppa och hjälpa

till eller bara för att finnas där som sällskap. Med Emmy på sin kontaktlista så saknar

man inte längre den fysiska skolan.”

Emilia Eckerlid

“Hon ställer upp för att stötta och hjälpa de som är runt omkring henne och

bryr sig genuint om att fråga och se till att alla mår bra och bidrar med en god

stämning. Hon tror de bästa om människor och bidrar gärna med goda råd och

nyttiga erfarenheter.”
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“Hon lyfter de som är runt omkring henne, får dem att lysa och står stolt bakom

och hejar på dem.”

Mötet väljer Emmy Mollgren och Emilia Eckerlid till Kamratstipendiet 2021.

17.2 Excellencestipendiet.

Johanna Messmer presenterar Excellensstipendiet:

“Stipendiaten har anordnat alltifrån lunchföreläsningar till stora

arbetsmarknadsmässor och workshops med vernissage samt utställning på

Stockholmsmässan. Han har visat ett stort engagemang för sektionen redan från

första dagen på Arkitekturskolan och sätter alltid andra studenter i fokus i sitt

arbete. Under våren 2020 tvingades den årliga arbetsmarknadsmässan stänga igen

på grund av Covid-19 men själva arbetet bakom mässan hade redan gjort och var

något som stipendiaten hade jobbat med i flera månader – något som inte syns.

Han har varit en inspiration för andra och förtjänar att lyftas för det hårda arbete

som han har lagt ner under sin tid i sektionen.”

Excellence 2020 är Herman Laestander.
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18. Proposition om ändring av Arkitektursektionens policys.

En del bitar av våra policys bör förändras efter föregående ändringar.
Exempel: Styrelsemöte har i föregående ändringar ändrats till styrelseråd var
av megarådsmöte till megaråd. Dessa uppdateringar saknas för tillfället i
vissa stycken.

18.1 Proposition.

Förändringar av policys för sektionen.

- Kommentar: Det är bra att vi ändrar dessa småsaker.

1. Uppdatering av Sektionens verksamhetsbeskrivning.

Mötet beslutar att anta uppdateringen uppdateringen av Sektionens
verksamhetsbeskrivning i sin helhet.

18.2 Proposition.

Ändra styrelseråd och megaråd. Det finns också ett par förtydligande bitar
och ändringar så som brandutrustning och första hjälpen väskor. Festmästare
har ändrats till klubbmästare i stadgarna men inte i policyerna. Ettans post är
dessutom utvecklad och sekreteraren har fått en förändrad beskrivning då
sekreteraren inte lyser möten utan styrelsen som helhet.
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- Kommentar: Policyändring, Styrelsens Arbetsbeskrivningar. Det ska
fortfarande stå att någon av styrelsen fortfarande ansvarar för
mötesutskick.

2. Uppdatering av sektionsstyrelseposternas arbetsbeskrivningar.

Mötet beslutar att ändra Sektionsstyrelseposternas arbetsbeskrivningar med
ändringen att under sekreterare kommer det stå att sekreteraren ansvarar för
att skicka ut dagordning och kallelse till möten.

18.3 Proposition.

Förenkla representation, hur ska man som företrädare förhålla sig till
sektionens ståndpunkt.

- Kommentar: Vi har inte rört detta dokument på väldigt länge och det är
passande att vi gör dessa förändringar.

3. Uppdatering av Policydokument för representation

Mötet beslutar att ändra policydokumentet för representation
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18.4 Proposition

Omformulering:
Hemsidan ska bli den primära informationskanalen. Det finns också en
förändring gällande språk för att kunna nå ut till så många som möjligt. Detta
innebär att mycket av informationen kommer att delas på både svenska och
engelska.

4. Uppdatering av Policy för kommunikation

Mötet beslutar att anta uppdateringen av policyn för kommunikation i sin
helhet

19. Val av motiv till sektionens tygkasse

Styrelsen startade 2020 en tävling för tygpåsar där våra medlemmar fick
skicka in deras förslag på motiv. Valet kommer att stå mellan olika motiv samt
beige/vit eller svart kasse. Röstningen sker på alla förslag.

Antalet röstberättigade justeras till 21 godkänns av mötet 19.39

Mötet väljer att rösta om röstningensmetoden

Alternativ 1. Rösta två gånger.
Alternativ 2. Rösta fyra gånger - dvs. Ett alternativ i taget.
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Mötet beslutar att rösta två gånger.

Mötet begär sluten votering.

Mötet röstar för att Förslag nummer 2 väljs som sektionens tygkasse.
Mötet röstar för att påsen ska få färgen beige/vit.

20.Kommande möten

21. Övriga frågor

Finns det en reservplan om det inte blir någon mässa på våren?

- Arkipelago är inte närvarande men har planer för hur det
kommer bli.

Förslaget som kommer från skolan och hur skolan ska användas under covid.
Har det arbetats fram med styrelsen, studenter och skolan eller bara skolan?

- Studienämnde i samarbete med styrelsen har i denna fråga
arbetat mycket aktivt med påverkansarbete gentemot KTH.
Detta har troligen spelat en stor roll i skolans beslut om att
öppna lokalerna.

22. Mötets avslutande

Orförande avslutar mötet 20.19
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